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《东南亚 Southeast Asia》

内容概要

I.　　Part of the Lonely Planet On A Shoestring Series. The original and longest running travel guide to Southeast
Asia, written for backpackers by backpackers with extensive regional knowledge. Covers Brunei, Cambodia, East
Timor, Indonesia, Laos, Malaysia, Myanmar, Philippines, Singapore, Thailand and Vietnam.

II.　　Hit the Southeast Asia happy trail in a rickety bus packed with chickens. You'll find your nirvana at a
Buddhist temple, on a perfect beach or in a bowl of noodle soup. Written for backpackers by backpackers, this
guide to 11 countries lets you go further, stay longer and pay less for an adventure of a lifetime. 
　　
　　There are suggested itineraries by expert authors with over 20 years combined travel experience in Southeast
Asia. A "Getting Started" chapter provides insider tips on getting the most out of travel in this popular travel
destination--including how to eat, sleep and travel without blowing the budget. Included are dedicated sections on
studying, working and volunteering, as well as responsible travel. 

III.　　The original and the best, Lonely Planet’s ‘yellow bible’ is your ticket to endless adventure in
Southeast Asia. Want nonstop parties in 24-hour cities? Feel like sunning your skin on a deserted, white-sand
beach? Picture yourself having tea with a remote hilltribe? Written by backpackers for backpackers, this guide will
help you stay longer, pay less and experience more.
　　1.DIVE UNDER THE COVERS on current events, history, culture and the environment 
　　2.EAT CHEAP AND SLEEP EASY with our fully updated coverage of the best eateries and great-value
accommodation 
　　3.GET YOUR THRILLS – the best scuba diving, elephant-trekking, rock-climbing, sea kayaking and surfing

　　4.TALK YOUR WAY IN with our handy language guide 
　　5.BEAT YOUR OWN PATH using over 170 detailed maps 

　　South-east Asia
　　Vast region of Asia lying east of the Indian subcontinent and south of China. It includes a mainland area (also
called Indochina) and a string of archipelagoes to the south and east and is generally taken to include Myanmar
(Burma), Thailand, Cambodia, Laos, Vietnam, Malaysia, Singapore, Indonesia, Brunei, and the Philippines. For
centuries the mainland portion was the site of numerous indigenous dynasties, but in the 19th century all but
Thailand (Siam) came under the control of European powers, notably France (see French Indochina); all areas
became independent after 1945.
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《东南亚 Southeast Asia》

书籍目录
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《东南亚 Southeast Asia》

精彩短评

1、Go as I Like
2、我也有黄色小圣经了，买贵了⋯⋯
3、收到的新书没有塑料纸包着，因为同时买的Lonelyplanet德国有塑料包装，所以感觉没那本好。。
但是内容还是很不错的，所有东南亚都包括在里面了。
4、我的第一本 lonely_planet 
5、黄色圣经。
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《东南亚 Southeast Asia》

精彩书评

1、这本超值了，我都裁开带上路上。旅行，LP是必备，还等什么，别嫌贵，都这个价格，而且和它
的信息量比起来，这个价格根本就不贵。能买到偷笑吧，现在lp出了中文版本，英文版or中文版，全
看个人爱好，我买那时候没有中文版
2、在越南旅行的时候，到处都是LP的Copy，那些自助旅行者基本上是人手一本.从实用性来说，还是
值得推荐，但是我不大喜欢LP说的Do it 和Dont do it.我觉得这超出了Guide Book的职责。后来发现凡是
外国人聚集的餐馆和旅馆基本都是那些在LP被提到的。在Hue的时候我们去了叫Little Italy的餐馆，
在LP上口碑似乎不错，可是我们尝到的却是烧焦的厉害的PIZZA和并不professional的服务员，感觉很
失望。如果按照LP的指导去找旅馆，基本上都客满。所以这本书对我们最大的功用也就是那些地图了
。可能是吃了些LP指导带来的苦，有些抱怨而已。但是古人说的很对，尽信书，不如无书。那样反倒
更自在，会有自己新的发现。
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